

# Menggunakan internet dalam menjalankan perniagaan Network Marketing

Sejak kewujudan era internet, kaedah membuat promosi perniagaan yang berasaskan **Network Marketing** telah banyak berubah. Kini semakin banyak syarikat **MLM** yang menggunakan internet sepenuhnya di dalam membuat promosi, update, dan membuat penajaan ahli-ahli baru.

Menjalankan perniagaan **MLM** atau **Network Marketing** menggunakan internet memang ada banyak kelebihannya kerana ianya memudahkan ramai orang di dalam membuat pembelian ataupun membuat penajaan ahli baru.

Ciri-ciri perniagaan **MLM** yang secara totalnya berasaskan kepada internet mestilah memiliki kriteria berikut :

1. Mempunyai laman web syarikat yang sesuai di kemaskinikan dengan maklumat terkini
2. Mempunyai laman web penajaan dan pembelian produk secara online untuk ahli-ahli di dalam syarikat tersebut
3. Mempunyai sistem pembayaran secara online yang mudah iaitu kemudahan menggunakan perbankan internet, paypal ataupun melalui kad kredit
4. Sistem komisen dan member area yang up-to-date dari masa ke semasa
5. Sistem kiriman dan penghantaran barang atau produk yang di lakukan oleh pihak syarikat

Dengan adanya sistem dan ciri-ciri di atas, maka bagi seorang pengedar atau distributor mereka hanya perlu melakukan promosi ataupun membuat marketing di dalam meningkatkan jualan dan

penajaan di dalam jaringan beliau.

Jika kita lihat dari statistik syarikat **MLM** dari Malaysia yang menggunakan konsep internet secara total memanglah tidak banyak jika di bandingkan dengan syarikat antarabangsa terutamanya dari US.

Lebih lagi syarikat Bumiputera. Namun salah satu syarikat bumiputera yang paling advance di dalam sistem online ini ialah **HR Marketing** iaitu syarikat yang terkenal dengan jenama **susu kambing Higoat**.



Sistem online **HR Marketing** memang cukup membanggakan kerana ianya cukup lengkap dengan laman web penajaan secara online dan juga sistem pembelian produk di atas talian.

Lagipun **HR Marketing** dengan jenama **Higoat** memang sudah sinonim dan terkenal di Malaysia, Thailand dan Indonesia. Dengan pakej keahlian yang murah di mana ianya bermula dengan RM50 sahaja, maka ianya menjadi satu sistem online yang terbaik masa kini untuk satu syarikat **MLM** bumiputera yang masih baru di dalam arena **MLM**.

Berminat untuk mendapatkan produk **Higoat HR marketing** dan menjadi ahli HR secara online sila **klik di sini HR Marketing Higoat**. Proses pendaftaran boleh terus di lakukan secara online.

Untuk maklumat lanjut sila hubungi Khairul di 012-5396213 atau whatsapp/telegram di 011-16746546 .